
CONSILIUL LOCAL GIURGIU

P R O C E S  - V E R B A L
încheiat astăzi, 30 mai 2017,

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local

Prin  Dispoziţia  nr.890  din  25  mai  2017  consilierii  au  fost  invitaţi  la  şedinţa
ordinară a Consiliului local din data 30 mai 2017, ora 1200,  care are loc în sala de
şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51.

Prezenţi:

1. Oprişan Gigi
2. Cioacă Ionuţ
3. Săndulescu Petronela Marinela
4. Ilie Clement
5. Gâdea Gheorghe
6. Sîrbu Mitică
7. Falan Corina Ionela
8. Nichita Tereza
9. Ionescu Liviu Ovidiu
10.Pick  Ladislau
11.Sîrbu Adelina Veronica
12.Matei Mihai
13.Ţigănilă George
14.Meclea Alina
15.Vladu Alexandru
16.Neacşu Lucian
17.Anghelescu Adrian Valentin
18.Muscalu Ionel
19.Dragomir Ion
20.Ciulacu Mirela

Absenţi: 
1. Barbu Ionuţ

Preşedinte de şedinţă este domnul Dragomir Ion, ales prin H.C.L. nr. 67 din 03
martie 2017.
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Domnul consilier Dragomir Ion: Bună ziua! Vă mulțumim că ați dat curs invitației
noastre de a participa la ședința ordinară din luna mai. Înainte de a intra în ordinea de zi,
vă rog să vă ridicați pentru a asculta imnul de stat al României. 

Vă mulțumesc! 
Înainte de a intra în ordinea de zi, vă rog să aprobăm procesul verbal al şedinţei

ordinare  din  data  28  aprilie  2017. Cine  este  pentru?  19  voturi  pentru.  Împotrivă?
Abţineri? 

Supun votului dvs., procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 05 mai 2017.
Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?

Supun votului dvs., procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 12 mai 2017.
Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?

Înainte de a supune la vot ordinea de zi, îl rog pe domnul Sectretar să ne spună
dacă suntem legal constituiți.

Domnul  secretar  Roşu  Petre:  Sunt  prezenţi  19  consilieri,  ședința  este  legal
constituită.

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule președinte, până la aprobarea ordinii de
zi, vă rog să-mi permiteți să comunic câteva modificări din această ordine de zi.

La punctul 33 privind  aprobarea modificării  Organigramei, Statului de funcţii şi
Regulamentului  de  Organizare  şi  Funcţionare ale  Direcţiei  Administrare  Active  din
Proiecte cu Finanţare Europeană, față de ce ați aprobat la comisii a apărut o modificare în
sensul că au fost menținute pe lângă organigrama care ați aprobat-o de 18 persoane, au
fost menținute prin modificarea respectivă încă două posturi ale unor persoane care sunt
în creșterea copilului  și  conform legii  suntem obligați  să  le  păstrăm,  acele  posturi  în
organigramă. Deci, ele vor fi temporar vacante, nu vor fi ocupate, dar eram obligați să le
păstrăm în organigramă. Drept urmare, la organigrama pe care ați avut-o de 18 persoane,
acum se află 20 și vedeți exact în conținutul ei și această modificare, cele două posturi
temporar vacante care se vor bloca pe toată perioada concediului.

Totodată,  la  punctul  38,  dat  fiind  raportul  oficiului  juridic  și  al  secretarului
municipiului, titulatura nu va fi cu privire la aprobarea plății taxei de 80 lei pe tonă pentru
deşeurile inerte şi nepericuloase încredinţate în vederea eliminării finale prin depozitare
în anul 2017, ci cu privire la respingerea plății taxei de 80 lei întrucât au avut aviz negativ
de la inițiatori și automat nu putea să fie cu aviz negativ și dvs. să vă asumați răspunderea
votului.

Având în vedere cele spuse, vă rog să supuneți votului ordinea de zi. Mai aveți la
mapă o informare privind situația la Asociația Sportivă CSM Dunărea Giurgiu. Vreau să
o vedeți și să o studiați foarte atent și să vedeți cauzele care au dus la blocajul în care se
află în acest moment Asociația Sportivă CSM Dunărea Giurgiu și  atunci când vă vor
întreba cetățenii, părinții copiilor care activează, să știți și să cunoașteți situația exactă a
acestui club în acest moment.

Domnul consilier Dragomir Ion: Supun votului dvs. ordinea de zi cu modificările
aduse de domnul primar. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
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Punctul  1:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea situaţiilor  financiare  la
31.12.2016 ale Societăţii Comerciale PAZĂ PUBLICĂ GIURGIU S.A.

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar în sumă
de 2.500 lei, domnului Nicu Florian din Giurgiu

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ.
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil.
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  3:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  înlocuirii  unor  membri  ai
Consiliilor  de  Administrație  din  cadrul  societăţilor  comerciale  aflate  sub
autoritatea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de servicii publice.
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz

favorabil.
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de eliberare a
acordului de executare a unor căi de acces a autoturismelor pe domeniul public
al Municipiului Giurgiu

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de servicii publice.
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz

favorabil.
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Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  5:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea transmiterii  în  folosinţă
gratuită către societatea GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. a unui obiectiv de
investiţii situat în Parcul Alei şi revocarea Hotărârii Consiliului Local nr.19 din
data de 29 ianuarie 2015

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  6:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea transmiterii  în  folosinţă
gratuită a unui teren către Operatorul Regional - Societatea Comercială APA
SERVICE S.A. Giurgiu

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  7:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  transmiterii  în  folosinţă
gratuită a unui spaţiu din incinta Punctului Termic nr.12 situat în Municipiul
Giurgiu, către Asociaţia de Proprietari „Piaţa Centrală” Giurgiu

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
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Punctul  8:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  prelungirii  duratei  de
transmitere în folosinţă gratuită a unui teren către Asociaţia de Proprietari nr.29

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  9:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea modificării  Hotărârii
Consiliului  Local  al  Municipiului  Giurgiu  nr.467/2013  privind  transmiterea
unui sector de drum de interes judeţean, din administrarea Consiliului Local al
Municipiului Giurgiu, în administrarea Consiliului Judeţean Giurgiu

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  10:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea cesiunii  Actului  adiţional
nr.2/26.193  din  29  august  2014  la  Contractul  de  asociere  în  participaţiune
nr.13.400  din  data  de  27  iulie  2008,  încheiat  între  Municipiului  Giurgiu  şi
domnul  Tofan  Virgil,  precum  şi  acordarea  avizului  de  principiu  în  vederea
organizării  „Târgului  Anual  Tradiţional”  în  Municipiul  Giurgiu,  şoseaua
Ghizdarului,  nr.134,  conform  Contractului  de  asociere  în  participaţiune
nr.13.400 din data de 27 iulie 2008

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  11:  proiect  de  hotărâre  privind  constatarea  dreptului  de  proprietate
privată asupra unor terenuri situate în intravilanul Municipiului Giurgiu

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
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Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  12:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea Listei  finale  pentru  anul
2017, rezultată în urma soluţionării contestaţiilor pentru repartizarea locuinţelor
sociale

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii?
Domnul primar Barbu Nicolae: Cu aprobarea acestei liste finale pentru anul 2017 a

locuințelor  sociale,  în  urma soluționării  contestațiilor  privind repartizarea  acestora,  se
finalizează  procesul  de  repartizare  a  acestor  locuințe.  Urmează  ca  după  finalizarea
investiției,  blocul de la Istru,  este  finalizat.  Am înțeles  că au fost  sau urmează zilele
următoare să semneze procesul verbal de recepție și predare primire. Deci, blocul de la
Istru, cele 20 de locuințe sociale sunt gata. Se lucrează în acest moment la finalizarea
licitației privind amenajarea spațiilor de parcare și a zonei adiacente, iar la blocul de 70
de locuințe sociale din Tineretului, am fost întârziați datorită unei proceduri cu o greșeală
în proiectul tehnic care nu a beneficiat de întreaga suptafață de glet în interior. Au fost
suprafețe foarte mari neluate în calcul la început. A trebuit să se facă o nouă procedură de
licitație pentru aceste lucrări suplimentare și din discuțiile cu firma care a câștigat avem
speranța că în maxim o lună de zile și acest bloc va fi finalizat și să sperăm că la sfârșitul
lunii iunie vom face și repartizarea acestor locuințe sociale.

S-au  făcut  verificări  amănunțite  în  această  perioadă  de  contestație,  privind
declarațiile  pe  propria  răspundere  a  persoanelor  care  și-au  depus  dosare  de  locuință
socială  și  care  au  fost  evaluate.  S-au  verificat  în  tot  județul  Giurgiu  și  în  județele
învecinate, la Direcțiile de Impozite și Taxe, dacă aceste persoane au proprietăți în alte
județe. Sub orice altă formă, moșteniri, cumpărări, prima casă, ultima casă și tot genul
acesta de proprietăți. După verificările acestea, cred eu, un număr de 3 persoane, dacă nu
mă înșel, nu s-au mai încadrat. Deci, de la 149 de persoane, discutăm acum de 146 de
dosare și persoane care vor beneficia. Acest persoane, în urma finalizării procedurii, în
luna iunie, vor primi și repartițiile pentru apartamentele respective, urmând ca din iulie să
se mute în acele locuințe.

Vreau să mai spun un singur lucru: vor avea o clauză în contract că dacă nu vor
respecta cerințele minime de întreținere, de reparații, de conviețuire și nu-și vor plăti acea
mică chirie și utilitățile, imediat să fie investit cu formulă executorie, cu titlu executoriu,
să poată fi evacuat. Nu vom mai merge pe acel principiu vechi, îl lăsăm acolo până face
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zob apartamentul,  până-l devastează, până-l strică, până plătește. Ne trezim cu nu știu
câte cheltuieli în spate, că nu și-a plătit nimic și pe motivația că nu are bani, să-l mai
lăsăm în continuare. Lucrul acesta nu mai poate fi acceptat! Sunt oameni la rând care
așteaptă o locuință, care au așteptat de foarte mult timp și e și dreptul lor să beneficieze
de o locuință, în regulă, curată și fără stricăciuni.

Am vrut să fac această precizare pentru informarea cetățenilor și să sperăm că până
la  sfârșitul  acestui  mandat,  vom mai  identifica  locuințe  pe  care  să  le  construim sau
terenuri sau spații, să le construim și să putem onora toate aceste dosare care au câștigat și
care au fost în regulă la această selecție. Vă mulțumesc!

Domnul consilier Dragomir Ion: Alte discuţii?
Doamna consilier Falan Corina: Nu particip la vot.
Domnul consilier Dragomir Ion: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine

este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  13:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  acordării  avizului  de
principiu în vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini
pentru  organizarea  şi  desfăşurarea  procedurii  de  concesionare  prin  licitaţie
publică a unui teren situat în Municipiul Giurgiu, strada Petre Ghelmez, FN

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de urbanism.
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  14:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  raportului  de  evaluare
necesar vânzării prin atribuire directă cu drept de preempţiune a terenului în
suprafaţă de 28,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, strada Toporaşi, adiacent
număr 20

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
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Punctul 15:  proiect  de hotărâre  privind aprobarea  efectuării  unui schimb de
terenuri între Municipiul Giurgiu și domnul Covaci Octavian

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 
 Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  16:  proiect  de  hotărâre  privind constatarea  încetării  dreptului  de
superficie asupra terenului situat în Piaţa Centrală, aferent spaţiului comercial
nr.48,  în  favoarea  Societăţii  Comerciale  OLEOMET  sa  S.R.L.  şi  aprobarea
valorii redevenţei în vederea  concesionării directe a terenului în suprafaţă de
31,20 mp.

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de urbanism.
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
Domnul primar Barbu Nicolae: Eu aș avea o discuție aici și o întrebare. Cunoașteți

cu toții această situație incertă în Piața Centrală. Cei de acolo și-au cumpărat spațiile, și-
au concesionat terenul efectiv de sub acele spații comerciale, iar părțile comune, subsol și
părțile de jur împrejur ale Halei Centrale aparține municipalității și îl dăm în concesiune.
Odată  cu acest  lucru,  toată  responsabilitatea  privind existența  acelei  clădiri,  existența
curățeniei, a reparațiilor de la subsol revine Primăriei, fără să încasăm nici un leu ca și
proprietari. Suntem obligați să facem acele lucruri. 

Întrebarea  mea  era  către  toți  consilierii:  există  voință  politică  să  demarăm  un
proces de evaluare, de gândire pentru toată Piața Centrală și de vânzare a acelor spații
comune,  subsol,  acoperiș  și  tot  ce  o  mai  fi  acolo,  către  proprietarii  care  au  spațiile
respective? Pentru că dacă nu există voința dvs, fiind o hotărâre de patrimoniu cu două
treimi,  nu  are  sens  să  investim,  să  cheltuim,  să  facem  cadastru,  să  facem  toată
operațiunea.

A venit și domnul consilier Pick Ladislau – ora 1220.
Vă  spun  acest  lucru  pentru  că  dacă  mâine  cade  acoperișul,  vina  este  a

administrației locale. Deci, noi trebuie să investim în tot ce înseamnă funcțiunea acelei
Piețe Centrale. Noi nu mai avem nici un spațiu, întotdeauna venim și îi dăm drept de
folosință,  drept  de  superficie,  toate  drepturile  posibile  celor  care  au  terenul,  care  au

8



spațiile respective, dar fără să aibă terenul de dedesupt.  O să purtăm la nivel de grup
politic discuții și  dacă am această certitudine că va trece mai departe acest proiect de
hotărâre, ne vom angaja la cheltuieli, vom face acele documentații cadastrale pentru tot ce
ține. Vom discuta cu proprietarii de spații comerciale dacă sunt interesați pentru că ei au
mai  plătit  o  dată  în  acest  moment,  prin  concesiune.  Ei  și-au  plătit  concesiunea  în
integralitate, deci, de aici în acolo nu se încasează nici un  leu de la acele spații pentru că
au avut termen de 5 ani, 10 ani să le plătească și folosința e pe 49 de ani. Deci, vom avea
această  discuție!  Până atunci,  o să aprobăm tot timpul pentru fiecare doritor folosirea
spațiului respectiv. Vă mulțumesc!

Punctul 17:  proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi Statului de
Funcţii ale societăţii GIURGIU SERVICII PUBLICE S.A.

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de servicii publice.
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz

favorabil.
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenţii de plată între
Municipiul  Giurgiu  şi  societatea  Giurgiu  Servicii  Locale  S.A.,  reprezentând
plata  cheltuielilor  pentru  serviciile  prestate  de  furnizori  la  bazele  sportive  -
Complex „Marin Anastasovici”, Stadion „Dunărea” şi Sala de sport „Chuancey
Hardy”

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de servicii publice.
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz

favorabil.
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat cu amendamentul adus. Cine este pentru? 20 voturi pentru.
Împotrivă? Abţineri? 
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Punctul 19:  proiect de hotărâre  privind aprobarea  situaţiilor financiare pentru
Societatea Comercială Administraţia Zonei Libere Giurgiu, aferente anului 2016

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de servicii publice.
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz

favorabil.
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  20:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  acordării  unui  sprijin
financiar în sumă de 5.000 lei, doamnei Bondreanu Ioana din Giurgiu

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ.
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil.
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  21:  proiect  de  hotărâre privind  aprobarea casării  autoturismului  cu
număr de înmatriculare GR 11 DPL - marca Dacia Solenza şi achiziţionarea
unuia nou prin Programul de stimulare a înnoirii Parcului auto naţional

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  22:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea încheierii  Protocolului  de
cooperare între Municipiul Giurgiu şi Parohia „Buna Vestire”

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ.
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Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil.
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului minim de închiriere
pentru 3 imobile situate în incinta Zonei Libere Giurgiu S.A.

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de servicii publice.
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz

favorabil.
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul 24:  proiect  de hotărâre privind aprobarea înlocuirii  unui membru al
Consiliului  de  Administraţie  din  cadrul  societăţii  GIURGIU  SERVICII
LOCALE S.A., aflată sub autoritatea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de servicii publice.
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz

favorabil.
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 3
abțineri (domnul Muscalu Ionel, domnul Vladu Alexandru, domnul Gâdea Gheorghe).

Punctul  25:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea Bugetului  proiectului
„Dezvoltarea fluviului Dunărea pentru o mai bună conectivitate a Euroregiunii
Ruse  -  Giurgiu  şi  a  coridorului  pan-european  nr.7”,  obiectiv  de  investiţii
„Amenajarea unui sector al Canalului Sfântul Gheorghe în scopul îmbunătățirii
conectivității în Euroregiunea Ruse - Giurgiu”

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
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Punctul 26:  proiect de hotărâre privind  aprobarea contractării  unui credit  în
valoare  de  73.708.300  lei,  pentru  refinanţare  datorie  publică  locală  -  cinci
credite contractate de Primăria Municipiului Giurgiu

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii?
Domnul primar Barbu Nicolae: Eu aș vrea să spun câteva lucruri ca să fim bine

informați  și  presa  să  fie  bine  informată  și  automat  și  cetățenii,  nu  este  vorba  de
contractarea unui nou credit. Toate creditele pe care municipiul le are, le refinanțăm sau
ieșim pe piața bancară ca să le refinanțăm cu o dobândă mult mai mică. Avem credite
luate de la Trezorerie unde dobânda este foarte mare, 3% plus Robor la 6 luni și se duce
la  4,6.  Pe piața  interbancară cu Robor cu tot  nu depășește  1,6,  1,7 dobânda în  acest
moment. E cam 0,7 plus Robor. E păcat să plătim dobânzi mai mari statului, decât să
luăm de pe piața interbancară și să avem și o refinanțare cu o dobândă mult mai mică, pe
toată această perioadă. Pentru acest motiv am făcut această refinanțare. Nu știu unde va
ajunge cu dobânda mai jos. Am luat cu 2,74, s-a redus la 1,5, acum plecăm de la nivel
maxim 0,8. O să ajungă să ne dea bani și să nu mai plătim dobândă.

Domnul consilier Matei Mihai: Există și perioadă de grație?
Domnul primar Barbu Nicolae: Da, există! O perioadă de un an jumătate de grație.

Orice bancă când îți cere, trebuie să mai iei ceva. Normal, nu aveam cum să mai cerem,
pentru că îți cere avizul de la Comisia pentru avizarea împrumuturilor și pe anul acesta
este blocat. Apropo! Vreau să vă anunț că acel credit de investiție care l-am aprobat nu o
să-l  putem să-l  folosim anul  acesta,  la  nivel  național  s-a  depășit  plafonul  maxim de
îndatorare a statului român. Deci, l-am aprobat, l-am licitat, suntem în regulă, pacientul
decedat. La anul luăm!

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local
de venituri şi cheltuieli pe anul 2017 şi rectificarea Listei de investiţii aferente

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
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Punctul  28:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea suplimentării  Bugetului
centralizat  al  instituţiilor  publice  finanţate  integral  sau  parţial  din  venituri
proprii şi subvenţii pe anul 2017

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  29:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea Contului  de  execuţie  al
Bugetului Local pentru trimestrul I 2017
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul 30:  proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi Statului de
Funcţii ale Giurgiu Servicii Locale S.A.

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  31:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  rectificării  Bugetului  de
Venituri şi Cheltuieli pe anul 2017 al societăţii GIURGIU SERVICII LOCALE
S.A.

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul 32:  proiect de hotărâre privind aprobarea situaţiilor financiare anuale
la 31.12.2016, ale societăţii GIURGIU SERVICII LOCALE S.A.

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
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Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a
acordat aviz favorabil. 

Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  33:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea modificării  Organigramei,
Statului de funcţii şi Regulamentului de Organizare şi Funcţionare ale Direcţiei
Administrare Active din Proiecte cu Finanţare Europeană

Domnul  consilier Dragomir  Ion:  Cu  modificarea  adusă  de  domnul  Primar.
Raportul comisiei juridice.

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea situaţiilor financiare anuale
la 31.12.2016, ale societăţii GIURGIU SERVICII PUBLICE S.A.

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  35: proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  rectificării  Bugetului  de
Venituri şi Cheltuieli pe anul 2017 al societăţii GIURGIU SERVICII PUBLICE
S.A.

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea cotizaţiei aferentă Asociaţiei
de Dezvoltare Intercomunitară „Sănătate Asigurată prin Apă Curată” pentru
Municipiul Giurgiu

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii?
Domnul consilier Oprișan Gigi: Vreau să întreb ceva: de ce trebuie să plătim noi

cotizația asta? Nu înțeleg!
Domnul primar Barbu Nicolae: Eu o să vă răspund. Până acum, dacă ați observat

în materialul pe care l-ați avut la mapă, plăteam 5.000 de lei. Era normal! Acest ADI,
această Asociație de Dezvoltare Intercomunitară are nevoie de un aparat propriu care să
funcționeze, să gestioneze serviciul public de alimentare cu apă sau delegarea serviciului
și să se ocupe de bunul mers al acestui serviciu. Cam asta este! Conform statului ADI-
ului și să facă tot ce înseamnă demersuri,  să semneze hârtiile, să țină legătura cu toți
membrii  ADI-ului pentru implementarea de programe.  Erau 5.000 de lei,  vreau să vă
spun că în afară de, dacă vă uitați pe un tabel centralizator, Primăria Giurgiu are zero de
la un cap la altul. Deci, și-a plătit tot timpul. Consiliul Județean până în 2012, nu și-a
plătit, și-a plătit din 2013 la zi totul. Noi și Consiliul Județean! În rest toate primăriile
membre nu și-au plătit nici un leu în acest moment, cotezația, începând cu 2008 până la
zi. 

În 2015 au mai intrat multe primării în ADI, nimeni nu și-a plătit un leu. ADI-ul a
funcționat pentru faptul că a fost susținut de către Consiliul Județean pe toată această
perioadă pentru că, Consiliul Județean era garantul implementării proiectelor cu finanțare
europeană, extinderea acelui Master Plan de apă și canal.

 A venit o nouă conducere acum, nici mai mult nici mai puțin, a luat o decizie și se
ia decizia în ADI în care primăria are un singur vot, fiecare comună are un vot, fiecare
membru are un vot și au stabilit să se modifice regula. Să nu se mai plătească cum a fost
statutul  făcut  și  să  se  plătească  în  funcție  de locuitori  și  Primăria  Giurgiu au stabilit
68.000 nu știu cât, sau 69.000 și au zis: plătiți 69.000.

Nu mi se pare normal ca văzând un buget creat pe anul respectiv, pe anul următor
de aproape 400.000 de lei, deci 4 miliarde, ca să susținem ce? Unul, doi oameni? Să-și
cumpere  mașină,  să-și  cumpere  nu  știu  ce?  În  condițiile  în  care  noi  avem  încă  de
recuperat pe perioada anterioară, vreo 4-5 miliarde? Și eu le-am spus, dar a fost un singur
vot și nu am avut cum, în primul rând să strângem banii de la toți cei care nu și-au plătit,
de la toate primăriile. Vom avea bani un an de zile sau chiar doi și după aceea vom vedea
ce avem nevoie.

V-am spus, s-a luat decizia și mi s-a părut normal să vă aduc la cunoștință, să nu
angajăm o cheltuială fără acordul Consiliului Local. Și acum vă las pe dvs. să decideți
dacă trebuie să plătim acești bani, dacă este bine acest criteriu al populației. Nici măcar
numărul acela nu este corect! Nu știu! Noi discutăm, cei de la gunoi ne-au luat 61.000 și
nu știu cât, 61.300, cred că după wikipedia e suma aceea, pentru că nu apare în nici o
cifră statistică. Cei de la apă ne iau 69. Noi avem taxa de habitat, oameni numărați la fix,
așa,  adică  cu  asociații  de  locatari,  prin  Poliția  Locală  am fost  și  i-am verificat,  câți
locuiesc, câți nu mai locuiesc, vreo 45 - 46.000. Cam atât suntem toți în municipiu, care
mai locuim. Suntem vreo 69.000 din date statistice, vreo 59.000 cu drept de vot. V-am
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spus sunt multe cifre și  noi plătim 69.000. Vă las pe dvs. să decideți  dacă trebuie să
plătim acești bani și să informăm apoi ADI-ul de decizia dvs. Vă mulțumesc!

Domnul consilier Oprișan Gigi: Dacă am înțeles bine, noua conducere a ADI-ul din
momentul acesta, a propus această cotizație și membrii din ADI au votat-o?

Domnul primar Barbu Nicolae: Da!
Domnul consilier Oprișan Gigi: Și noi am votat împotrivă?
Domnul primar Barbu Nicolae: Noi am votat împotrivă. Un singur vot. Deci, nu a

avut  mandat  delegatul  Consiliului  Local  să  voteze  pentru.  Mandatul  nostru  a  fost  și
mandatul pe care l-am dat reprezentantului nostru în ADI, a fost să se facă eforturi să se
strângă toți banii, fiecare să-și plătescă cotizația pentru că vom ajunge în situația în care
nici o comună nu va plăti  în continuare, cum nu a plătit  nici până acum, iar ADI va
funcționa tot prin Consiliul Județean și Primăria municipiului Giurgiu și nu mi se pare
normal. Nici nu vrem să ieșim să spunem acolo că nu plătim, că nu vrem. Nu plătim că
nu-i corect și nu avem aprobarea sau avem aprobarea Consiliului Local. V-am transferat
dvs. această decizie, să spuneți dacă merită să facem această investiție sau nu.

Domnul consilier Ilie Clement: Atunci când au stabilit suma de 69.000, care a fost
temeiul legal care a stat la baza stabilirii acesteia și la ce dată au constatat că Giurgiu are
69.000 de locuitori?

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci, ședința s-a ținut în urmă cu o lună, dacă nu
mă înșel. Decizia a fost a membrilor ADI. S-a luat în cadrul Asociației, o entitate formată
din membrii  fondatori și  membrii  care au aderat la acea asociație,  deciziile se iau cu
majoritate  simplă  dintre  membrii  asociației.  S-a  stabilit,  s-a  propus  și  s-a  votat.  Pe
principiu, eu vă spun, toți care au votat, primarii de comună au spus: și așa nu plătim, hai
s-o votăm!

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Apare în proiect, dacă îmi permiteți să-i răspund
eu, domnului consilier. S-a propus o sumă în raport de numărul de locuitori la data de
01.01.2016.

Domnul consilier Ilie Clement: De acord, dar suntem la jumătatea anului 2017!
Poate a scăzut numărul! Așa putem să ne raportăm la 2010.

Doamna consilier Ciulacu Mirela: De acord cu dvs.! Noi, în Comisia juridică am
acordat  aviz  favorabil,  sub  rezerva  modificării  acestei  sume  de  la  69.100  la  45.000,
raportându-se la suma de la gunoi.

Domnul consilier Oprișan Gigi: Noi plătim în continuare cei 5.000, nu?
Domnul  primar  Barbu  Nicolae:  Or  să  vină  cu  adrese,  să  plătim 69.000.  O să

spunem dacă am acceptul Consiliului Local, atunci sunt obligat s-o plătesc. Dacă n-am
acceptul Consiliului Local, n-o voi plăti.

Domnul consilier Dragomir Ion: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot proiectul
de  hotărâre  prezentat.  Cine  este  pentru?  Împotrivă?  18  voturi  împotrivă.  Abţineri?  2
abțineri (domnul Oprișan Gigi și domnul Anghelescu Adrian Valentin). 
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Punctul  37: proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea Actelor  adiţionale
nr.7/29.12.2016,  nr.8/30.01.2017,  nr.9/27.02.2017,  nr.10/27.03.2017  şi
nr.11/27.04.2017 la Contractul de delegare prin concesiune a gestiunii activităţii
de colectare şi transport a deşeurilor municipale în Judeţul Giurgiu, pentru zona
de colectare 1 C.M.I.D. Frăteşti, înregistrat cu nr.352/01.06.2016 la Asociaţia de
Dezvoltare Intercomunitară „Managemant Eficient pentru un Judeţ Curat” şi
nr.328/01.06.2016  la  S.C.  GIREXIM  UNIVERSAL  S.A.  Piteşti  –  Sucursala
Giurgiu

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii taxei de 80 lei pe tonă
pentru deşeurile inerte şi nepericuloase încredinţate în vederea eliminării finale
prin depozitare în anul 2017

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul  consilier Dragomir  Ion: Discuţii?  Dacă  nu  sunt  discuţii,  supun la  vot

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  39: proiect  de  hotărâre  privind alegerea  preşedintelui  de  şedinţă  al
Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, pentru perioada iunie – august 2017

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Propuneri?
Domnul consilier Oprișan Gigi: Eu propun pentru următorul interval de trei luni ca

președinte al Consiliului Local, să fie doamna consilier Sandulescu Petronela Marinela.
Domnul consilier Dragomir Ion: Dacă mai sunt alte propuneri? Dacă nu mai sunt,

supun  la  vot  propunerea  domnului  Oprișan.  Cine  este  pentru?  20  voturi  pentru.
Împotrivă? Abţineri? 

Mai avem și:

       1. Informare privind Decizia nr.7/04.05.2017 a Curţii de Conturi a României –
Camera  de  Conturi Giurgiu,  emisă  pentru  înlăturarea  deficienţelor  constatate  şi
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consemnate  în  Raportul  de  control  nr.4.226/07.04.2017,  întocmit  urmare  efectuării
acţiunii  cu  tema  „Controlul  situaţiei,  evoluţiei  şi  modului  de  administrare  a
patrimoniului  public  şi  privat  al  U.A.T.  de  către  R.A.  de  interes  local  şi  societăţile
comerciale  cu capital  integral  sau majoritar  al  U.A.T.”,  pe anul  2016,  la  S.C.  APA
SERVICE S.A. Giurgiu;
       2. Informare privind Decizia nr.64/3/03.05.2017 a Curţii de Conturi a României –
Camera de Conturi Giurgiu, privind prelungirea până la data de 31.07.2017 a termenului
pentru  ducerea  la  îndeplinire  a  măsurii  de  la  pct.1.1  dispusă  prin  Decizia
nr.64/15.12.2015, emisă ca urmare acţiunii „Controlul situaţiei, evoluţiei şi modului de
administrare a patrimoniului public şi privat al U.A.T. de către societăţile comerciale cu
capital integral sau majoritar al U.A.T.”, pe anul 2013;
      3. Informare  privind stadiul  implementării  subactivităţilor  Administraţiei  Zonei
Libere Giurgiu în cadrul Proiectului „Portul verde şi de înaltă performanţă Giurgiu” –
etapa II – Construcţia.

Dacă nu sunt discuții,  vă mulțumesc pentru participare! Declar închise lucrările
ședinței de astăzi! 

Şedinţa se încheie la ora 1243.

P R E Ş E D I N T E,

                   Dragomir Ion                         SECRETAR,

       Roşu Petre                ÎNTOCMIT,

                        Stanciu Violeta
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